



Protokoll sektionsmöte VTM-extra 2016-05-16

Närvaro:	David Larsson	Talman
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Martin Johansson	Ordförande
	Anna Lissborg	Källarmästare
	Sara Lindgren	Programmästare
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig
	Amelia Andersson	Studierådsordförande
	David Norrestam	Överphös
	Carl Nilsson Nyman	Revisor
	Ossian Gewert	
	Rasmus Göransson	
	Lasse Heemann	
	Lisa Claesson	
	Therese Magnusson	
	Rasha El-Manzalawy	
	Elise Eborn	
	Peter Seimar	
	Martin Bergman	
	Ludvig Åkesson	
	Oscar Sigurdsson	
	Jesper Grahm	
	Alexander Arcombe	
	Sonja Kenari	
	Jashar Vahid	
	Ludvig Eriksson	
	Oskar Damkjaer	
	Joel Bångdal	
	Viktor Claesson	
	Nicki Berlin	
	Mattias Eklund	

§1	TFMÖ	Talman David Larsson förklarade mötet öppnat kl 17:08.
§2	Tid och sätt	Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.
§3	Adjungeringar	Inga personer adjungerades.
§4	Val av två justeringspersoner	Mötet beslöt att välja Elise Eborn och Rasha El-Manzalawy till justeringspersoner.
§5	Tid för justering av protokoll	Mötet beslöt att sätta tid för justering till 10 dagar enligt stadgar och reglemente.
§6	Val av två rösträknare	Mötet beslöt att välja Elise Eborn och Rasha El-Manzalawy till rösträknare.



- §7 Föredragningslista Mötet **beslöt** att godkänna föredragningslistan. Samt att styrelsens svar till motion "Ge oss ett utskott till" valdes att tas upp trots att det kommit in som sen handling.
- §8 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll för HTM1 2015, HTM2 2015, och VTM 2016
- §9 Meddelanden
- Mattias Eklund meddelade att det kommer vara Geekend i sommar med start den 10 juni.
- Sara Lindgren meddelade att det är Gokart på lördag samt märkespiquique utanför LED.
- David Larsson meddelade om stora cafésittningen, Pub Proud på onsdag, samt JFF på lördag.
- Anna Lissborg meddelade att på torsdag är det kårens intersektionella phadderkickoff.
- Rasha El-Manzalawy meddelade att det är jämlikhetsvecka.
- Rasmus Göransson meddelade att det är examenshögtid på fredag.
- Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.
- §10 Interpellation: Talman David Larsson läste upp interpellationen då Lars Gustafsson som skrev den var sjuk.
- David Larsson gav sitt svar.
- Mötet diskuterade olika sätt att tolka de riktlinjer som finns enligt interpellationen.
- Martin Bergman kom in i lokalen.
- §11 Sektionens ekonomiska status Nick Persson och Rasha El-Manzalawy lämnade lokalen.
- Skattmästare Ludvig Eriksson presenterade sektionens ekonomiska status.
- §12 Verksamhetsberättelse 2013 David Larsson föreslog att bordlägga §12 t.o.m §20 till nästa sektionmöte.
- Mötet **beslöt** att godkänna förslaget.
- §13-20 Verksamhets- och revisionsberättelser Mötet **beslöt** att bordlägga dessa punkter till nästa möte.



- §21 Verksamhetsplan Martin Johansson informerade om vad det innebär.
- Martin Johansson läste upp verksamhetsplanen.
- Rasha El-Manzalawy kom in i lokalen.
- Carl Nilsson Nyman frågade om sektionens internationalisering och vad styrelsen har för strategi gällande detta.
David Norrestam svarade vad planen är gällande detta och hur staben har tänkt kring det.
- Mötet diskuterade verksamhetsplanen.
- Mötet **beslöt** att godkänna den.
- §22 Proposition: Inköp av Kamera Joel Bångdal och Oskar Damkjaer lämnade lokalen.
- Propositionen var återremitterad från förra sektionensmötet (VTM).
- Robin Timan läste upp propositionen.
- Carl Nilsson Nyman frågade varför kameran är billigare nu än tidigare.
Robin Timan svarade att det är en annan kamera och inget objektiv den här gången.
- Lasse Heemann frågade var den ska förvaras.
Robin Timan svarade att den ska förvaras i styrelserummet.
- Carl Nilsson Nyman frågade vad som gäller angående försäkringen.
Robin Timan svarade att den gäller i ett år och om försäkringen är personlig så kommer Propagandamästaren få vara ansvarig för den.
- Mötet diskuterade.
- Carl Nilsson Nyman yrkade skriftligt på att styrelsen ska skriva ett regelverk för utlåning.
- Mattias Eklund yrkade skriftligt på att budgeten höjs från 5000 kr till 6000 kr.
- Mötet **beslöt** att godkänna båda yrkandena.
- Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.
- §23 Proposition: Uppfräschning av styrelserummet Joel Bångdal och Oskar Damkjaer kom in i lokalen.



Elise Eborn lämnade lokalen.

Propositionen var återremitterad från förra sektionsmötet (VTM).

Martin Johansson presenterade propositionen.

Carl Nilsson Nyman frågade vad det är för fel på skärmarna och soffan som vi har nu.

Martin Johansson svarade att soffan är allmänt dålig och om man sitter länge vid skärmarna så blir det jobbigt för ögonen.

David Larsson frågade vad som kommer hända med den gamla soffan.

Olika möjligheter och svar gavs till det.

Mötet diskuterade.

Anna Lissborg yrkade på streck i debatten.

Carl Nilsson Nyman tyckte inte att det hade debatterats tillräckligt.

Mötet **beslöt** att inte dra streck i debatten.

Carl Nilsson Nyman yrkade på att mötet bör besluta om vardera inköpsdetalj för sig och inte som klump.

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.

Martin Johansson yrkade på att höja soffans budget med 1000 kr.

Mötet **beslöt** att avslå yrkandet.

Mötet **beslöt** att godkänna inköp av nytt skrivbord.

Mötet **beslöt** att godkänna inköp av nya skärmar.

Det hölls en öppen votering gällande inköpet av en ny soffa.

Mötet **beslöt** att godkänna inköp av en ny soffa.

Mötet **beslöt** att godkänna inköp av lådor.

Mattias Eklund reserverade sig mot beslutet att köpa in en ny soffa.



- Mötet diskuterade olika tolkningsproblem med formuleringen.
- Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.
- Mötet ajournerades kl 18:48.
- §25 Motion: Datum
gällande
sektionsmöte
- Mötet togs upp kl 19:30.
- Carl Nilsson Nyman presenterade motionen.
- Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
- Carl Nilsson Nyman jämkade sig med styrelsens svar.
- Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.
- Detta innebär en ändring i stadgarna och därför måste förslaget gå igenom även på nästa sektionsmöte.
- §26 Motion: Tacktiska
dubblingar
- Peter Seimar presenterade motionen.
- Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
- Peter Seimar jämkade sig med styrelsens svar.
- Mötet **beslöt** att godkänna den framvaskade motionen.
- §27 Motion: Brand-
skyddssamordnare
- Carl Nilsson Nyman presenterade motionen.
- Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
- Mötet **beslöt** att godkänna motionen med redaktionella ändringar.
- §28 Motion: Utökning av
sektionslivskvalitets-
förhöjare
- Mattias Eklund presenterade motionen.
- Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
- Nick Persson förklarade att styrelsens svar har ändrats, detta p.g.a access till caféförrådet. Personen som har posten har dock redan access till förrådet, därför jämkade sig styrelsen med motionären.
- Mötet **beslöt** att godkänna motionen.



§29 Motion: Coola titlar Mattias Eklund presenterade motionen.

Martin Johansson presenterade styrelsens svar.

Carl Nilsson Nyman skickade in ett tilläggsyrkande om att lägga till alternativtiteln Flexmästare under Idrottsförman.

Jashar Vahid skickade in ett ändringsyrkande om att stryka den fjärde att-satsen.

Mötet **beslöt** att godkänna Carl Nilsson Nymans tilläggsyrkande.

Mötet **beslöt** att godkänna Jashar Vahids ändringsyrkande.

Mötet **beslöt** att godkänna andra, tredje, och femte att-satsen och att avslå den första.

Mattias Eklund reserverade sig mot beslutet att stryka den fjärde att-satsen.

§30 Motion: Ge oss ett utskott till Rasha El-Manzalawy och Oscar Sigurdsson presenterade motionen.

Peter Seimar lämnade lokalen.

Carl Nilsson Nyman frågade varför det är motiverat att lägga till ett utskott innan de gått på posten. Rasha svarade att hon tror att det kommer underlätta hennes arbete.

Martin Johansson presenterade styrelsens svar.

Mattias Eklund skickade in ett ändringsyrkande om att ändra utskottets benämning från LSV till VLSM.

Jashar Vahid skickade in ett ändringsyrkande om att ändra benämningen till Trivselrådet.

Mötet diskuterade vad posten som Vice Ordförande ska innebära och huruvida detta är nödvändigt nu direkt eller om det är bättre att avvakta.

Rasha El-Manzalawy och Oscar Sigurdsson jämkade sig med Jashar Vahids ändringsyrkande.

Mötet **beslöt** att avslå Mattias Eklunds ändringsyrkande.

Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.



Motionen måste även gå igenom på nästkommande sektionsmöte.

- §31 Val enligt stadgar och reglemente Mötet **beslöt** att ge kandidaterna 5 minuters presentation och 15 minuter för utfrågning.

Näringslivsansvarig

Valberedningens presenterade Rasmus Göransson som sitt förslag. Han godtog nomineringen.

Alexander Arcombe kandiderade.

Alexander Arcombe lämnade lokalen.

Rasmus Göransson presenterade sig och frågades ut.

Rasmus Göransson lämnade lokalen.

Alexander Arcombe kom in i lokalen.

Alexander Arcombe presenterade sig och frågades ut.

Therese Magnusson och Alexander Arcombe lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Rasmus Göransson till Näringslivsansvarig.

Rasmus Göransson och Alexander Arcombe kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att sätta mandatet för Jubileumsgeneral från 1 juli 2016 till och med 30 juni 2017.

- §34 Övrigt Ludvig Eriksson meddelade att eko har bytt maskot.

- §35 TFMA Talman David Larsson förklarade mötet avslutat kl 21:41.



Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

David Larsson

Elise Eborn

Rasha El-Manzalawy